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ZAPISNIK 
  

17. sjednice Upravnog i Nadzornog odbora Hrvatskog meteorološkog društva 
održane 1. lipnja 2023. u 15:00 sati, virtualno putem Zoom aplikacije 

 
 

 
Prisutni: Vesna Đuričić, Ivan Güttler, Nikola Vikić-Topić, Jadran Jurković, Vjeran Magjarević, Petra Sviličić, 
Mladen Rupčić, Antun Marki, Ivan Ljuština 
 
Ispričani: Ksenija Cindrić Kalin 
 

Dnevni red: 

1. Prihvaćanje zapisnika sa 16. virtualne sjednice UO održane 20. 4. 2023. 

2. Priprema MI9 

3. Novosti na internetskim stranicama HMD-a 

4. Priprema EMS 2025 – aktivnosti 

5. Promjene u članstvu HMD-a 

6. Razno 

 

Ad 1. Prihvaćanje zapisnika sa 16. virtualne sjednice UO održane 20. 4. 2023. 

Predsjednica V. Đuričić otvara sjednicu te pita ima li dopuna na zapisnik 16. sjednice UO HMD-a koja je održana 
virtualno 20. travnja 2023. Nije bilo dopuna niti ispravaka te je zapisnik jednoglasno prihvaćen.  

 

Ad 2. Priprema MI9 

Ranije je dogovoreno da će tema Meteoroloških izazova 9 (MI9) biti agrometeorologija. P. Sviličić predlaže 
naslov „Značaj agrometeorologije u potpori poljoprivrednom sektoru“ što je prihvaćeno od UO-a. 

Za organizacijski odbor MI9 javili su se V. Đuričić, N. Vikić-Topić, J. Jurković, M. Rupčić, V. Magjarević i A. 
Marki. Predloženi su još I. Lukac, J. Meštrić i D. Dolički. 

Za znanstveni odbor predloženi su: M. Telišman Prtenjak, P. Sviličić, B. Omazić, V. Vučetić, M. Anić, I. Čavlina 
Tomašević, A. Jeričević, P. Mikuš Jurković, B. Grisogono, Z. Bencetić Klaić, G. Gašparac, A. Belušić Vozila, J. 
Šepić, L. Srnec, I. Herceg Bulić, N. Strelec Mahović, K. Horvath, D. Jelić, D. Belušić. 

Za predsjednicu Organizacijskog odbora MI9 izabrana je V. Đuričić koja će se javiti svim predloženima ljudima 
te ih pozvati da budu članovi odbora MI9. 
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M. Rupčić iznosi da je izašao natječaj Turističke zajednice grada Zagreba (TZGZ) za sufinanciranje skupova u 
2023. godini. Rok je 20. rujna 2023. Treba se prijaviti na taj natječaj što će napraviti N. Vikić-Topić i M. Rupčić 
dok će P. Sviličić napisati osnovni tekst o skupu MI9. 

V. Đuričić moli sve prisutne da predlože jednu ili dvije fotografije koje bismo koristili za naslovnicu skupa i za 
prvi poziv na skup te da razmisle o pozvanim predavačima.  

I. Güttler za pozvanu predavačicu predlaže Rumunjku Elenu Mateescu iz Svjetske meteorološke organizacije. 
P. Sviličić predlaže svog mentora Andreja Ceglara. 

A. Marki predlaže da za ostale pozvane predavače odluku prepustimo Znanstvenom odboru MI9.  

Prvu obavijest o skupu (Save the date) treba složiti i poslati do kraja lipnja, a pripremit će je i poslati N. Vikić-
Topić. 

Ad 3. Novosti na internetskim stranicama HMD-a 

N. Vikić-Topić obavještava UO o manjim izmjenama na internetskim stranicama HMD-a: 

● poveznice „Postani član“ i „Dokumenti“ stavljene su na vidljivije mjesto, odmah na početnoj stranici 

● dodana je nova rubrika „Naši članovi u medijima“ pod „Mediji“ gdje će se objavljivati poveznice na članke 

i videa u kojima su članovi HMD-a davali izjave odnosno istupali u medijima 

Uz to, Vikić-Topić moli članove UO da mu jave za bilo koju objavu u kojoj se nalazi neki član HMD-a. 

V. Đuričić podržava ideju rubrike „Naši članovi u medijima“.  J. Jurković smatra da je inicijativa hvalevrijedna, ali 

vremenski iscrpna te da bi se time trebala baviti Studentska sekcija HMD-a. I. Güttler ističe da ga brine da će u 

ovakvom prikazu prevladavati tema klimatskih promjena te da će naslovi biti previše senzacionalistički.  

I. Ljuština podržava ideju te podsjeća da je slična inicijativa postojala u prošlosti te da su se preslike novinskih 

članaka slale članovima na e-mail. 

Ad 4. Priprema EMS 2025 – aktivnosti 

V. Magjarević iznosi novosti oko aktivnosti za pripremu konferencije EMS-a 2025. koja će se održati u Hrvatskoj. 

● 16. svibnja su u Zagrebu bili predstavnici firme Copernicus koja organizira sastanak EMS-a i predsjednik 

organizacijskog odbora EMS konferencije 

● Posjetili su Ekonomski fakultet Zagreb i Hrvatsko katoličko sveučilište. Predstavnicima EMS-a se više 

svidio Ekonomski fakultet, no nisu još precizirali kad će donijeti odluku. Čeka se još tlocrt Ekonomskog 

fakulteta. 

J. Jurković pita za termin održavanja EMS-a 2025., na što V. Magjarević odgovara da termin još nije fiksiran, no 
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očekuje se da će biti početkom rujna 2025. 

 

Ad 5. Promjene u članstvu HMD-a 

Stigle su dvije nove prijave za članstvo u HMD, od: Daniele Landeka i Dore Šimunec. N. Vikić-Topić čita njihove 
kratke životopise. Obje su prihvaćene jednoglasno za nove članice HMD-a.  

Dvije članice su podnijele zahtjev za izlazak iz Društva, to su: Ružica Gapit i Cleo Kosanović.  

Antun Marki će pitati D. Ptičara želi li biti član Društva. 

 

Ad 6. Razno 

V. Đuričić pita hoćemo li imenovati posebne osobe iz Društva kao kontakte za pojedina meteorološka područja 
na internetskim stranicama Društva. 

I. Güttler i J. Jurković smatraju da je bolje da Predsjednica i Tajnik filtiraju zahtjeve i upite koji stižu na mail 
Društva te da ih, ako je potrebno, proslijede članovima koji su stručnjaci za pojedino područje. 

Ranije je dogovoreno da se izlet HMD-a odgađa za jesen 2023. V. Đuričić pita I. Ljuštinu za izlet u Ogulin, je li 
moguće ponoviti taj izlet s obzirom na to da je posljednji put bilo vrlo kišovito vrijeme u Ogulinu za vrijeme izleta. 
Ljuština se slaže s prijedlogom te prihvaća izradu itinerera koji će poslati UO-u. 

P. Sviličić pita hoće li se spojiti izlet s Agrometeorološkim društvom što V. Đuričić potvrđuje. N. Vikić-Topić će 
poslati mail svim članovima Društva s informacijom kako se planira jednodnevni jesenski izlet. 

Nadalje, N. Vikić-Topić obavještava kako Studentska sekcija HMD-a putuje u Koprivnicu na Festival znanosti 
gdje će održati nekoliko pokusa i prezentacija zainteresiranoj javnosti. Predstavljat će HMD i Geofizički odsjek 
PMF-a. 

 

 

Sastanak je završio u 16:20. 

 

Zapisničar: Nikola Vikić-Topić 


